



<p>PLAYBULB COLOR is an advanced <i>Bluetooth</i>[®] Smart LED speaker light combining colorful light and music functions and you can remotely control both from your compatible mobile device.</p>	<p>SPECIFICATIONS</p> <p>Name: PLAYBULB COLOR Model: BTL100C LED Color: Warm Light+RGB Light <i>Bluetooth</i>[®] version: 4.0 Lumens: 200LM Color temperature: 3000K Voltage: 100-240V 50/60Hz Power: 9.0W <i>Bluetooth</i>[®] profile: A2DP Wireless range: 10M (max)</p>	<p>INSTALLATION</p> <p>Please turn power off and screw the PLAYBULB COLOR into the E26 / E27 lamp socket, you can turn power on to turn it on.</p>	<p>APP</p> <p>Download and install PLAYBULB X App onto your mobile device to control the PLAYBULB COLOR.</p> <p>iOS version Compatible Apple devices: iPhone 5S, iPhone 5C, iPhone 5, iPhone 4S, iPad Air, iPad mini with Retina display, iPad (4th generation), iPad mini, iPad (3rd generation), iPod touch. (5th generation).</p> <p>Android version Works with most Android devices running Android 4.3 or higher and with <i>Bluetooth</i>[®] V4.0 or above.</p>	<p>CONNECTION</p> <p>After activate your mobile device's <i>Bluetooth</i>[®], search "PLAYBULB COLOR" to pair and connect.</p> <p>Open the PLAYBULB X App and then operate as the App indicated to experience a colorful lighting and music life!</p>	<p>FUNCTIONS</p> <p>White Light Control Adjust the white light brightness via the App.</p> <p>Shake Mode In shake mode, just shake your mobile phone to adjust the white light brightness or change colors when in color mode.</p> <p>RGB Light Control Select colors from the palette in the App to decide the RGB light colors.</p> <p>Scene Mode Make PLAYBULB Color's light color match an image's.</p> <p>Effects Mode Select a mode to make PLAYBULB Color change color in different ways.</p>	<p>Timer Modes PLAYBULB COLOR can automatically run each user-set time mode.</p> <p>Music Mode Select Music Mode to have PLAYBULB Color change color to the beat of the music.</p> <p>Incoming call Mode PLAYBULB COLOR can detect your call state. If there is an incoming call, it will blink.</p> <p>Music Player Supports play / pause / stop music, next / previous song and music playlist functions.</p> <p>Reconnection After activate the automatic reconnection function, PLAYBULB COLOR can automatically reconnect the last connected device.</p> <p>* Please explore the "PLAYBULB X App" to experience more features.</p>	<p>SAFETY INFORMATION</p> <p>Long-term exposure to loud music may cause hearing damage. It is best to avoid extreme volume when listening to audio for extended periods.</p> <ul style="list-style-type: none"> The product is not suitable for use in totally enclosed housing. The product is not compatible with dimmable switches or light fixtures. Please keep the product far away from water or moisture. For safety reasons and under the terms of warranty, do not attempt to disassemble the product. Not for emergency lighting. Before replacing, turn off light fixture to avoid shock and let the product cool. 	<p>WARRANTY CARD</p> <p>Thank you for your purchase of MIPOW's product. MIPOW warrants that the product is, at the time of its original purchase free of defects in workmanship and material. This Limited Warranty for the product shall last for twelve (12) months from the date of original purchase. This original warranty card and original invoice must be presented at the time you require warranty service or such warranty will be voided. This limited warranty is valid only if the product is used for the purpose for which it was designed. It does not apply to damage or loss caused by negligence; physical abuse; misuse; accident; exposure to moisture; dampness or extreme temperatures; unauthorized modifications; unauthorized opening or repair; acts of nature; or other actions beyond the reasonable control of MIPOW. In case of when the warranty does not apply, a repair or replacement charge will be incurred. The customer shall be responsible for sending the defective product to and collecting the repaired or replaced product from the service center.</p> <p>NB: MIPOW reserves the right to interpret the terms and conditions contained herein; and the right for any changes without prior notice.</p>	<p>SERVICE CENTRE</p> <p>WWW.MIPOW.COM www.playbulb.com</p>
<p>PLAYBULB COLOR 是一款高级蓝牙智能LED音箱灯，整合了彩色LED灯和无线蓝牙音箱两个功能，可以通过APP应用让大多数无线蓝牙设备进行远程操控。</p>	<p>規格</p> <p>名稱: PLAYBULB COLOR 型號: BTL100C LED顏色: 暖白+RGB 藍牙: Bluetooth V4.0 亮度: 200LM 色溫: 3000K 輸入電壓: 100-240V 50/60Hz 功率: 9.0W 藍牙協議: A2DP 無線距離: 10M (最大值)</p>	<p>安裝</p> <p>斷開電源後將PLAYBULB COLOR裝入E26/E27的燈具中，打開電源開關即開啟PLAYBULB COLOR。</p>	<p>應用</p> <p>下載並安裝 PLAYBULB X應用到移動設備上。</p> <p>iOS版本下載地址 通用的蘋果設備: iPhone 5S, iPhone 5C, iPhone 5, iPhone 4S, iPad Air, iPad mini with Retina display, iPad (4th generation), iPad mini, iPad (3rd generation), iPod touch. (5th generation).</p> <p>Android版本下載地址 支持大多數安卓4.3和藍牙4.0及以上版本的安卓設備。</p>	<p>連接</p> <p>在移動設備中開啟藍牙，搜索到"PLAYBULB COLOR"，並進行配對和連接。</p> <p>打開 PLAYBULB X 應用，按應用內指示操作，開始享受您的音樂色彩生活！</p>	<p>功能</p> <p>白光燈操控 可以通過應用控制白光燈亮度。</p> <p>搖擺模式 在搖擺模式下，甩動手機能調節白光燈亮度。</p> <p>RGB燈操控 可以通過應用內顏色自由設定RGB燈顏色。</p> <p>情景模式 可以使PLAYBULB Color的燈光顏色與某圖片顏色一樣。</p> <p>光效模式 可讓PLAYBULB Color的燈光以選中的模式的燈光效果變化。</p>	<p>時間模式 PLAYBULB COLOR 能自動執行用戶設定的各種時間模式。</p> <p>音樂模式 啟動音樂模式後，PLAYBULB COLOR 會隨音樂節奏變換色彩。</p> <p>來電模式 檢測手機通話狀態，如來電時，PLAYBULB COLOR 會閃爍。</p> <p>播放器 支持播放音樂、暫停音樂、停止音樂、上一曲、下一曲，並能選擇曲調。</p> <p>自動重連 開啟自動重連功能後，能馬上自動重連上次連接過的PLAYBULB COLOR。</p> <p>* 更多功能請探索 "PLAYBULB X" 應用。</p>	<p>安全注意事項</p> <p>請避免長時間收聽高音量的音樂，有損您的聽力。</p> <ul style="list-style-type: none"> 本產品不能放在封閉式的燈罩內； 本產品不適合安裝在調光開關的燈具上； 本產品不適合在潮濕的環境下使用； 請勿私自拆解本產品，以免影響產品保修； 本產品不可以用作應急燈使用； 更換取回本產品前，請確保電源關閉並讓本產品足夠冷卻。 	<p>保養證</p> <p>多謝選購MIPOW產品。MIPOW保證：本產品於購買時並無任何材質或制品上的瑕疵。本產品的有限保養自購買起十二（12）個月內。當需要保養服務時，顧客必須出示保養證正本和發票正本，否則保養將被作廢。保養服務只限於產品在正常使用下有效。此有限保養不適用於因人為疏忽、粗魯的操作、不正確的使用、意外事故、暴露於潮濕之下、潮濕或過度高溫、未經授權的修正、未經授權的開啟或維修、不可抗力；或其它MIPOW無法合理控制的行為所造成的損壞或損失。如損壞未能合乎本保養條例，顧客將被收取維修或更換零件的費用。顧客必須自行將有瑕疵的產品交到客戶服務中心，並自行取回已修復或更換的本產品。</p> <p>注：MIPOW擁有任何對本人所述的條件和條件之最終裁決權，及有權隨時對條款和條件作出更改，而無需另行通知。</p>	<p>SERVICE CENTRE</p> <p>WWW.MIPOW.COM www.playbulb.com</p>

英

繁